
Osadní výbor: OSADNÍ VÝBOR PRO MĚSTSKÉ ČÁSTI ŽIŽKOV A VRCHLICE (dále OsV) 

Datum: 6.6.2024, 18:00 hod    

Přítomni: 
 
Omluveni: 

Petr Materna, Anna Šrajbrová, Martina Pospíšilová, Linda Vlachová, Jan Šáňa, Michal 
Ivičič 
Hana Votavová,; Dana Vepřková; Tomáš Kadečka, Jiří Klečák, Tomáš Gryč, Gabriela 
Březinová; Barbora Vičarová 

Gestor RM: Tomáš Morawski 

Příští jednání: 1.8.2024 18:00 hod 

 
 
ZÁPISY JSOU ZVEŘEJŇOVÁNY NA NÁSTĚNKÁCH OsV A INTERNETOVÝCH STRÁNKÁCH MĚSTA KUTNÉ HORY 
 
A: Agenda: 
 
Žádost Michala Hrušky o pronájem p.č. 4692/1 k.ú. Kutná Hora 
Vyjádření OsV považuje úmysl Michala Hrušky o zřízení plochy pro parkování turistických karavanů za dobrý 
a potřebný v Kutné Hoře. 
 
Nicméně vybraný pozemek nad parkovištěm Olympie je nyní špatně přístupný i pro osobní vozidla, natož pak 
pro karavany. podaná žádost je příliš obecná z pohledu nákladovosti na vytvoření zázemí na pozemku 
(hygienické zázemí, elektrifikace) 
 
Proto OsV doporučuje žádost přepracovat. 
 
 
MHD Kutná Hora: Od 1. června do 30. září budou posíleny spoje na lince 801 během víkendů a svátků. 
Důvodem byla nedostatečná kapacita, tedy přeplněné spoje a jejich zpožďování. Kolem poledne je prioritou 
odvést cestující od nádraží, odpoledne naopak směrem k nádraží.  
 
Zdvojené spoje pojedou od hlavního nádraží o víkendu v 11:05 a 13:05, kdy přijíždí do Kutné Hory nejvíce 
cestujících od vlak.  
 
Návrh parkoviště v ulici Ku Ptáku (viz zápis 5/2024):  Dopravní komise doporučuje přepracovat studii tak, 
aby nedošlo ke kácení stromů a parkoviště bylo pouze ve spodní části pod hřištěm.  
 
S tímto návrhem OsV souhlasí. 
  
 
Ulice Na Výsluní/ Na Svahu/ U Lesa - parkování - ulice jsou přeplněné parkujícími vozy a je často omezena 
průjezdnost. Řešením je, aby obyvatelé ulic v konkrétních situacích kontaktovali městskou policii a nechali 
omezení průjezdnosti zkontrolovat a nafotit MP. 
 
Ulice Na Výsluní/ Na Svahu/ U Lesa - bahno - vzhledem k budované komunikaci do nového sídliště u 
sv.Anny doporučujeme kontrolu dešťové kanalizace v horní části ulice U Lesa. Při posledních silných deštích 
na začátku června 2024 kanalizace nebyla schopna pojmout vodu ze svahu od sídliště. 
 
 
Nové mlýny: studie nové zástavby pozměněna (snížena o jedno patro) dle požadavků NPÚ. 
 
 
 
 
 
 
 
 



B: Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM (výše také označeny oranžově): 

 
Opravy ulic: Žádáme opravu výtluků v ulici V Cihelně, od křižovatky s Táborskou dále. 
 
Ulice U Lesa: kontrola kanalizace 
 
 
 
 
 
 

 
 
Zapsala: Anna Šrajbrová    Zápis ověřila: Anna Šrajbrová   
 
 


